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ZAPISNIK 

2. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA PRAVNE FAKULTETE UNIVERZE 

V LJUBLJANI  

 

v letu 2024/2025 

 

Seja je potekala v ponedeljek, 27. 1. 2025 ob 18.00 uri v senatni sobi 

 

Predlagani dnevni red: 

 

1. potrditev dnevnega reda; 

2. potrditev zapisnika 1. redne seje ŠSPF; 

3. potrditev zapisnika 2. korespondenčne seje ŠSPF; 

4. aktualna študentska problematika; 

5. razno. 

 

 

 

 

Prisotni: 

Maksim Miklič, Klara Bajc, Benjamin Nahtigal, Kristjan Briški, David Zupan, Neža Šauperl 

 

Odsotni: 

Manja Leskovar, Anastasia Prebil, Simon Trussevich 
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AD1 

Predsednik študentskega sveta Pravne fakultete Univerze v Ljubljani (v nadaljnjem besedilu: ŠSPF) 

Maksim Miklič je dal na glasovanje potrditev dnevnega reda. 

Predlog sklepa št.1: 

ŠSPF potrjuje dnevni red. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep št. 1 je bil soglasno sprejet. 

AD2 

Predlog sklepa št.2: 

ŠSPF potrjuje zapisnik 1. redne seje ŠSPF. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep št. 2 je bil soglasno sprejet. 

AD3 

Predlog sklepa št.2: 

ŠSPF potrjuje zapisnik 3. korespondenčne seje ŠSPF. 

 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep št. 3 je bil soglasno sprejet. 
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AD 4 

 

Seja je prešla na naslednjo točko dnevnega reda in sicer na aktualno študentsko problematiko. 

 

Začel je Maksim Miklič, ki je povedal, da je ŠSPF uspelo doseči podaljšanje delovnega časa knjižnice 

za prihajajoča zimska in spomladanska izpitna obdobja v naslednjih dveh študijskih letih. 

Knjižnica bo v tem času odprta od ponedeljka do četrtka med 8.00 in 22.00 ter ob petkih med 

8.00 in 16.00. Poudaril je, da gre za spremembo, ki jo je ŠSPF predlagal in si zanjo prizadeval, 

obenem pa se je v imenu ŠSPF in študentov zahvalil dekanu in prodekanji za razumevanje ter 

podporo pri uresničitvi te pobude. Benjamin Nahtigal je posebej izpostavil, da je veliko 

študentov dalo pobudo za podaljšanje delovnega časa knjižnice že pred izpitnim obdobjem, saj 

se študentje na izpite pripravljajo že pred uradnim začetkom izpitnega obdobja. 

Maksim Miklič je nato preusmeril razpravo na tematiko kombiniranega študija. Kristjan Briški je 

opozoril, da se največja nasprotovanja implementaciji kombiniranega študija pojavljajo na 

dveh katedrah, saj imata obe večje zadržke do spremembe.  

V nadaljevanju je Maksim Miklič odprl razpravo o nagrajevanju tutorskega dela in predal besedo 

Benjaminu Nahtigalu. Ta je pojasnil, da so s Komisijo za tutorstvo primarno razpravljali o 

spremembi pravilnika, poleg tega tudi o možnosti, da bi se priznanja in pohvale tutorjem 

podelila že med študijem in ne šele po zaključenem študiju. Izpostavil je, da so to predstavniki 

študentov ocenili kot pozitivno spremembo, namreč trenutna praksa predvideva, da nagrajeni 

tutor prejme priznanje šele po zaključku študija. Benjamin Nahtigal je povedal tudi, da bodo 

predstavniki študentov za to pripravili predlog.  

Maksim Miklič je nato omenil sodelovanje fakultete na letošnji Informativi na Gimnaziji Šiška, ki 

sta se je udeležila Anastasia Prebil in Simon Trussevich. Povedal je, da ni bilo pritožb v zvezi 

z organizacijo in izvedbo dogodka. Kristjan Briški je predlagal, pripravo seznama pogosto 

zastavljenih vprašanj, s čimer bi se izboljšala pripravljenost študentov na bodočih 

informativiah. Klara Bajc je predlagala pripravo večstranske brošure ali zloženke s 

poglavitnimi informacijami o Pravni fakulteti. Poleg tega je predlagala oblikovanje posebne 

spletne strani, ki bi prav tako vsebovala ključne informacije za bodoče študente, do katere bi 

lahko dostopali preko QR kode.   

Predlog sklepa št.4: 

ŠSPF se seznanja z aktualno študentsko problematiko. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep št. 4 je bil soglasno sprejet. 

 

AD 5 

Seja je prešla na naslednjo točko dnevnega reda razno. 

mailto:studentski.svet.pf@gmail.com


 

Študentski svet Pravne fakultete Univerze v Ljubljani 

 

Poljanski nasip 2, 1000 Ljubljana             e: studentski.svet.pf@gmail.com             w: https://www.pf.uni-lj.si/ob-studiju/studentski-svet/ 

Kristjan Briški je predstavil predlog, da bi študentom omogočili ogled predstave v Drami. Svetniki 

so se strinjali da bi bile vstopnice za študente zastonj, torej polno financirane s strani ŠSPF. V 

okviru tematike predstave je Kristjan Briški predlagal organiziracijo okrogle mize po njenem 

zaključku. Benjamin Nahtigal je izpostavil možnost sodelovanja Pravne fakultete z Medicinsko 

fakulteto, s čimer bi spodbudili interdisciplinarno razpravo. 

Seja je bila zaključena ob 18.54 

Ljubljana, 18. 2. 2025 

 

 

Anastasia Prebil         Maksim Miklič 

Tajnica  ŠSPF         Predsednik ŠSPF 
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